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JAARVERSLAG 2023 - 2024 

van de Medezeggenschapsraad van pcbs De Zonnewijzer te Houten 

 

MR-leden in schooljaar 2023 – 2024 

De MR-samenstelling is gewijzigd door aflopende termijnen. Dit schooljaar werd het team 

van De Zonnewijzer vertegenwoordigd door (de personeelsgeleding), bestaande uit Yvette 

van Bladel (nieuw lid), Lianne Put en Jan Douwe Stigter. Vanuit de ouders waren wederom 

John de Pagter (secr), Nienke van Reijen (vz) en Rachel van Rookhuijzen in de MR de 

vertegenwoordigers. 

 

Aanwezigheid directie bij overleggen 

Vanuit de directie was Wendy Zweep (dir) bij de overleggen aanwezig. Vanaf het 4e overleg 

(13/3) tot einde schooljaar namen Esther Faas en Emile van Laar (interim dir.) haar rol over. 

 

Vergaderingen 

Er is dit schooljaar 7 keer vergaderd: altijd van 19:30 tot 21:30 in De Zonnewijzer. 

• 2023: 27 september en 15 november  

• 2024: 10 januari, 14 februari, 13 maart, 24 april en 26 juni. 

 
Speerpunt schooljaar 2023 – 2024: PR en zichtbaarheid van school 

De MR bepaalt elk jaar een aantal speerpunten waar zij dat jaar extra aandacht aan wil 

besteden, onderwerpen die nadrukkelijk de aandacht verdienen van de personeels- en/of 

oudergeleding.  

De krimp van het aantal leerlingen zet zich voort. Voor het schooljaar 2023-2024 heeft de 

MR zich daarom ingezet op één groot speerpunt en dat is de PR van de Zonnewijzer: Hoe 

zetten we De Zonnewijzer nog beter op de kaart van Houten? Hoe verleiden we ouders om 

te kiezen voor onze mooie school? Gedurende het jaar hebben we met elkaar en met ouders 

kansen gesignaleerd en spraken over acties die effect kunnen hebben op de groei van het 

leerlingenaantal (instroom nieuwe leerlingen). 

 

 
Het afgelopen jaar in 15 punten 

Hieronder volgt een samenvatting van onderwerpen die dit schooljaar (sept 2023 – jul 2024) 
tijdens de MR-vergaderingen zijn besproken.  
1. Hulp van ouders: Het introduceren van een ‘Helpende handjes’-poster aan het begin van 

het jaar heeft veel positieve ervaringen opgeleverd. Door vroegtijdig te plannen kunnen 

blijkbaar meer ouders ondersteunen bij allerlei schoolactiviteiten. 
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2. Inzet klassenouder: De MR ontving signalen van de ouders dat een gezamenlijke briefing 

van klassenouders heel helpend zou kunnen zijn voor (nieuwe) klassenouders.  Er bleek 

al een documentje je te zijn, een ‘kwaliteitskaart klassenouders’ dat de verwachtingen 

van de rol van de klassenouder beschrijft. De schoolleiding heeft een gezamenlijke 

bijeenkomst georganiseerd voor de klassenouders.  

3. Er is gesproken over een naamsverandering van de OR (OuderRaad), die veelal met 

ondernemingsraad en zware overleggen wordt geassocieerd. Met de OR-leden is 

besloten om de OR vanaf dit school jaar AC te noemen, wat staat voor Activiteiten 

Commissie. Deze naam sluit 100% aan bij wat dit betrokken team van ouders doet.  

De AC en MR hebben dit jaar het proces van goedkeuring van de begroting tot en met de 

kascontrole veel meer in onderlinge afstemming vormgegeven. Dit heeft gezorgd voor 

meer duidelijkheid bij iedereen en het proces vergemakkelijkt. Succesvol dus. 

4. Aan het einde van het derde overleg, begin 2024, nam de MR afscheid van Wendy en 

bedankte haar voor de plezierige samenwerking met de MR in de periode dat zij 

directeur was. De MR stemde in met het aanstellen van een interim-directeur, die part-

time samen met de adjunct Esther Faas tot aan de zomer de leiding had over De 

Zonnewijzer.  

5. De MR heeft deelgenomen aan de BAC (BenoemingsAdvies-Commissie) voor het 

aanstellen van de nieuwe directeur (dat is Emile van Laar geworden). 

6. We hebben meegelezen met het pestprotocol, dat een update nodig had. Ook het 

nieuwe Schoolveiligheidsplan is besproken. 

7. De MR heeft ingestemd met het “Schoolplan 2024-2028”, wat een heldere afgeleide is 

van de doelstellingen en ambities van Fluenta. 

8. De MR heeft meegekeken met de vakantie-indeling en de verdeling van de studiedagen 

over het schooljaar. Mede door de lange periode einde schooljaar, zal in 2024-2025 het 

schoolreisje aan het einde van het schooljaar worden ingepland, i.p.v. in de herfst. 

9. De eerste klankbordgroep dit schooljaar organiseerde de MR op 24 oktober 2023. 

Er ontstond een levendige discussie n.a.v. de onderwerpen toetsdruk, traktatiebeleid, 

(ongezonde) 10-uurtjes en redenen om als nieuwe ouder te kiezen voor De Zonnewijzer. 

De Zonnewijzer heeft naar aanleiding van vragen en constateringen de ouders 

geïnformeerd over de uitgangspunten (via Parro). Een andere opbrengst was het 

ontstaan van een PR-Commissie van ouders, die ingezet wordt door de schoolleiding. De 

onderwerpen armoede en huiselijk geweld ten slotte, zijn dankzij de klankbordavond, 

onder de aandacht gebracht van de MR. 

10. Tijdens de tweede klankbordavond 23 mei 2024 bespraken we (de wenselijkheid van) 

alternatieven voor het jaarlijkse schoolreisje, dat erg kostbaar wordt gevonden. Ouders 

geven aan het niet wenselijk te vinden om het schoolreisje niet meer jaarlijks te 

organiseren. Het advies van ouders om leerlingen zelf lunch mee te laten nemen, en zo 

kosten te besparen, is dit schooljaar gelijk opgepakt en geëvalueerd als succesvol.  
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Het overleg heeft ook opgeleverd dat ouders nog onvoldoende inzicht hebben in wat er 

van de ouderbijdrage wordt betaald. In het nieuwe schooljaar zullen de AC en de directie 

van De Zonnewijzer hierover communiceren. Ook spraken we over de ouderparticipatie. 

Voor sommige activiteiten blijkt het lastig om voldoende ouders te betrekken. Uit het 

gesprek werd duidelijk dat het aantal activiteiten waaraan een groep deelneemt (bijv. 

sporttoernooien) wellicht wat (te) groot is, en dat school best keuzes mag maken. 

11. De ouderavond over digital awareness, die op 23 april 2024 voor ouders werd 

georganiseerd, is gefinancierd met MR-gelden. De omgang met games en mobiele 

telefoons door kinderen en jongeren, en de rol van ouders hierin, is iets wat leeft bij 

ouders van De Zonnewijzer en wordt daarom door de MR van harte ondersteund. 

12. De MR heeft wederom aanpassingsvoorstellen gedaan voor de schoolgids, die in 2023-

2024 zou moeten worden herzien, maar tot op heden geen prioriteit heeft gekregen. 

13. De personeelsgeleding stemt in met de formatie plannen voor schooljaar 2024-2025, 

waarbinnen de samenvoeging van beide groepen 5 tot één groep 6, mét dagelijks extra 

leerkrachtondersteuning. 

14. De Immersive Learning Room wordt niet voortgezet, de ruimte is in gebruik genomen als 

bibliotheek en zal in de loop van schooljaar 2024-2025 verder worden ingericht. 

15. Gemeenschappelijke MR (GMR) van Fluenta. Er zijn geen vergaderingen van de GMR 

bijgewoond. Vanuit school is wederom gezocht naar een ouder die vanuit De 

Zonnewijzer zitting zou willen nemen, maar zonder resultaat. Volgend jaar wordt een 

nieuwe oproep geplaatst.  

 

 

Tot zover het jaarverslag over het schooljaar 2023-2024. 


